

Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

24th April, 2019

To the Parents of Pupils in Year Y3.

Dear Parents,

As part of the Year 3 topic "Science – animals and humans", we would like to take your daughter to visit Union Co-op Supermarket Safa Park on, Sunday 28th April, 2019 during school hours.

The pupils will be closely supervised by staff of Latifa School.

Please be advised that your daughter should bring a healthy lunch box with her on the educational visit.

It is advisable for your daughter to carry a shayla in her bag if she normally wears one, as we will be walking through public areas from the car park.

We cannot stress strongly enough the importance of wearing seatbelts and would like to remind you that it is school policy to insist that pupils wear their seatbelts on school transport at all times.

In the best interest of the girls, we politely ask that parents do not attend any Educational visit unless specifically requested to do so by Matron.

If your Annual Student Payment has not yet been received, we would ask that this be done as soon as possible so costs for the Educational visit can be paid.

If you do not wish your daughter to attend, please contact the school office on Thursday 25th April, 2019.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH
Headteacher

MRS. BARBARA HEATON
Head of Primary

Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

24 أبريل 2019

السادة أولياء أمور طالبات الصف الثالث / الكرام

تحية طيبة وبعد،

ند – يطكم علماً بأننا نرغب في اصطحاب ابنتكم في رحلة لزيارة " التعاونية الاتحادية في منطقة حديقة الصفا" كجزء من المنهج الدراسي للصف الثالث "المادة العلوم – عن موضوع الإنسان والحيوان"، وذلك يوم الأحد الموافق 28 أبريل 2019، خلال ساعات الدوام المدرسي. ستكون ابنتكم تحت إشراف معلمات مدرسة لطيفة طوال الوقت.

يرجى العلم أنه على ابنتكم إحضار حقيبة الطعام الصحي الخاصة بها خلال الزيارة التعليمية.

إننا ننصح ابنتكم بارتداء الحجاب الخاص بها في حال التزامها بذلك، وذلك لأننا سوف نسير في مناطق عامة بدءاً من موقف السيارات الخاص بالمدرسة.

نود أن نؤكد على أهمية ارتداء حزام الأمان، ولذلك نذكركم بأن سياسة المدرسة تقضي بإلزام التلميذات بارتداء الحزام في كافة الأوقات أثناء تواجدهن في الحافلة المدرسية.

من أجل مصلحة التلميذات، نرجو من أولياء الأمور عدم التواجد في أي زيارة تعليمية إلا بطلب خاص من ممرضة المدرسة.

في حال عدم قيامكم بسداد مبلغ دفعة الطالب السنوية الخاصة بابنتكم، نرجو منكم تسديدها في أقرب وقت ممكن حتى تتمكن من دفع تكاليف الزيارات التعليمية.

في حال عدم رغبتكم في ذهاب ابنتكم لهذه الرحلة، الرجاء الاتصال بمكتب الإدارة يوم الخميس الموافق 25 أبريل 2019.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

السيدة باربرا هيتون

الآنسة ديبرا فورسايت

Latifa School

For Girls

Under the aegis of the Government of Dubai



مدرسة لطيفة

للبنات

برعاية حكومة دبي

رئيسة القسم الابتدائي

مديرة المدرسة

ص.ب 11533، دبي، ا.ع.م. البريد الإلكتروني: admin@lsg.sch.ae الموقع الإلكتروني: www.lsg.sch.ae
المدرسة الثانوية - هاتف: 3361065، فاكس: 3361462 - المدرسة الابتدائية - هاتف: 3363661، فاكس: 3363662
P.O. Box 11533, Dubai, U.A.E. Email: admin@lsg.sch.ae Website: www.lsg.sch.ae
Secondary - Tel.: 3361065 Fax: 3361462 - Primary - Tel.: 3363661 Fax: 3363662